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ZAPISNIK 

 
sa 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 27. 

lipnja 2019. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 
početkom rada u 19,00 sati. 

 
U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 
Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika,  Sanja Oplanić, zamjenica 
Gradonačelnika, Morena Mičetić Fabić, pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i 
gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Vesna 
Kordić, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, Damir Hrvatin, pročelnik 
upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša,  Đulijano Petrović, pročelnik 
Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Darko Saftić, pročelnik Upravnog 
odjela za financije, Nataša Simonelli, pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje i 
gradnju, Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradskih tijela,  Elena Uljančić, 
ravnateljica Zavičajnog muzeja Poreštine- Museo del territorio parentino, Irides Zović, 
ravnateljica Gradske knjižnice Poreč, Snježana Radetić, ravna teljica Pučkog otvorenog 
učilišta Poreč, Gordana Lalić, direktorica TD Parentium d.o.o. Poreč, Nadija Mendica, 
direktorica TD Stan d.o.o. Poreč, Denis Matošević zapovjednik JVP CZP Poreč, Silvija 
Deković Starčić, tajnica Sportske zajednice Grada Poreča, Milan Laković, direktor Usluge 
Poreč d.o.o. Poreč, Ajna Temimović, stručna suradnica za odnose s javnošću i protokol i 
predstavnici medija. 
 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 
– Parenzo. 
 
 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 
odjelu za opću upravu i gospodarstvo Grada Poreča - Parenzo. 

_._ 

 
 Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus  otvorio je sjednicu i izvijestio nazočne 
da se sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravio je Gradonačelnika i njegove zamjenike, 
vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, gradskih ustanova i trgovačkih društava i 
ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 
 
 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 
13 od ukupno 17 vijećnika i to: 
 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 
Kristijan Žužić, 6. Azeglio Picco, 7. Dean Pauletić 8. Dejvid Lakošeljac, 9. Zoran Rabar 
10. Goran Gašparac, 11. Maurizio Zennaro, 12. Mario Ritoša i 13. Idris Sulejmani. 
 
 Odsutni su vijećnici:  Dolores Ghersinich, Slavko Fornažar, Dražen Prgić i 
Emanuel Rudan.  
 

Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio da se prijeđe na 
utvrđivanje dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom. Pozvao je vijećnike da iznesu 



4 

 

eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, naglasivši da se o istima glasuje 
bez rasprave. 

Gradonačelnik Loris Peršurić predložio je da se sa predloženog dnevnog reda skine 
točka 5. „Izvješće o poslovanju i financijsko izvješće Umjetničke škole Poreč za 2018. 
godinu“, zbog odsutnosti ravnateljice škole, te će ista biti predložena za razmatranje na 
narednoj sjednici Gradskog vijeća. 
 
 Budući da se više nitko nije javio za riječ, predsjedavatelj je stavio na glasanje 
izmijenjeni prijedlog dnevnog reda, nakon čega je konstatirao da je isti jednoglasno 
prihvaćen, te je za rad sjednice utvrđen sljedeći 
 

D N E V N I  R E D 

 
1. Izvješće Mandatne komisije Gradskog vijeća 

2. Svečana prisega novog člana Gradskog vijeća 

3. Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije  
4. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2018. godine 

5. Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju trgovačkog društva PARENTIUM 
društva s ograničenom odgovornošću 

6. Odluka o donošenju Revizije Akcijskog plana energetski održivog razvoja 
Grada Poreča – Parenzo 2013.-2030. 

7. Odluka o postupku donošenja Strategije prilagodbe klimatskim promjenama 
Grada Poreča – Parenzo do 2030. godine s prvim petogodišnjim planom 
provedbe  

8. Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Centra za 
zaštitu od požara  Poreč u 2019. godini 

9. Odluka o namjeri davanja koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra – 
djelatnost organizacije parkirališta i naplate parking mjesta na dijelu k.č. 370 k.o. 
Poreč 

10. Odluka o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja morskih površina za uzgoj školjkaša u uvali „Busoja“ na području Grada 
Poreča-Parenzo 

 
 

TOČKA 1. 
Izvješće Mandatne komisije Gradskog vijeća 

 
 Zoran Zulijani, predsjednik Mandatne Komisije pročitao je Izvješće Komisije kojim 
je utvrđeno da je Mirzet Hasanagić, koji je izabran za člana Gradskog vijeća Grada Poreča-
Parenzo sa liste grupe birača na izborima održanim 21. svibnja 2017. godine, putem gradske 
Pisarnice dana 3.6.2019. godine, dostavio predsjedniku Gradskog vijeća zahtjev kojim stavlja 
na mirovanje svoj mandat člana Gradskog vijeća iz osobnih razloga. 
 Sukladno odredbama  Članka 79. Zakona o lokalnim izborima Mandatna komisija 
utvrđuje da s danom 3.6.2019. godine počinje mirovanje vijećničkog mandata Mirzetu 
Hasanagić, a Idrisu Sulejmani počinje obavljanje vijećničke dužnosti, kao prvom  sljedećem 
neizabranom kandidatu s iste liste grupe birača. 
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 
glasanje podnijeto Izvješće, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 13 
glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

Z A K L J U Č A K 

 
kojim se Prihvaća se izvješće Mandatne komisije Gradskog vijeća Grada Poreča-

Parenzo. 
(Zaključak je priložen zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 
 

TOČKA 2. 
Svečana prisega novog člana Gradskog vijeća 

 
 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus  je sukladno članku 7. Poslovnika o radu Gradskog 
vijeća Grada Poreča pročitao tekst svečane prisege koji glasi: 
 "PRISEŽEM SVOJOM ČAŠĆU DA ĆU DUŽNOST ČLANA GRADSKOG VIJEĆA 
OBNAŠATI SAVJESNO I ODGOVORNO I DA ĆU SE U SVOM RADU DRŽATI 
USTAVA, ZAKONA I STATUTA GRADA, POŠTOVATI PRAVNI POREDAK, TE DA ĆU 
SE ZAUZIMATI ZA SVEKOLIKI NAPREDAK GRADA POREČA-PARENZO, 
ISTARSKE ŽUPANIJE I REPUBLIKE HRVATSKE." 

 
 Nakon toga je, na poziv predsjednika Vijeća, vijećnik Idris Sulejmani izgovorio riječ 
"PRISEŽEM", te vlastoručno potpisao tekst prisege. 
 

(Svečana prisega sastavni je dio priloga zapisnika) 

 
_._ 

 
Predsjednik Vijeća je konstatirao je da se radu sjednice priključio vijećnik Slavko 

Fornažar, tako da je u nastavku sjednice nazočno 14 od  ukupno 17 vijećnika. 
_._ 

 
TOČKA 3. 

Vijećnička pitanja, prijedlozi i informacije 

 
  

 1. Zoran Rabar, postavio je sljedeća pitanja: 
 „1. Zanima me gdje će naši mladi nogometaši ubuduće trenirati jednom kad krenu 
radovi na starom nogometnom igralištu koje je Grad nedavno prodao? 

 
 2. Uz gradsku zaobilaznicu na Facinki već godinama stoje neuredna brda iskopa 
zemlje, kamena i pijeska, pa me zanima što Grad planira učiniti da se to već jednom ukloni?“ 

 
 Gradonačelnik Loris Peršurić, rekao je da se prilikom prodaje starog nogometnog 
igrališta preuzela obaveza izgradnje dva nova igrališta koja će biti pomoćna igrališta glavnom 
igralištu Jadran. U tijeku je  projektiranje i planira se još tijekom ove godine započeti s 
izgradnjom prve faze nogometnog kampa o kojem projektu će kratku informaciju dati 
pročelnik Hrvatin. 



6 

 

 Građevinski materijal uz zaobilaznicu zaista predstavlja ruglo u tom dijelu grada, 
Jedan dio je nastao usljed izgradnje novog šoping centra koji se danas otvorio. Izvođač radova 
ima ugovoren najam te površine do 31.07. ove godine, nakon čega moraju vratiti površinu u 
prvobitno stanje. Preostali dio materijala je koristan kamen koji predstavlja tzv. bogatstvo i u 
vlasništvu je Republike  Hrvatske. Grad je od države tražio da mu pokloni taj materijal radi 
nasipavanja puteva po mjesnim odborima. Konkretan odgovor još nije dobiven tako da je 
procedura u tijeku. Izrazio je zadovoljstvo da se nakon toliko godina uspjela realizirati 
izgradnja šoping centra i time konačno uređenje te površine koja ujedno predstavlja i jedan 
ulaz u grad koji do sada nije predstavljao baš lijepu sliku jednog turističkog grada kao što je 
Poreč. 
 
 Pročelnik Damir Hrvatin, vezano za realizaciju projekta nogometnog kampa rekao je 
kako se radi o lokaciji koja se nalazi između zone groblja i zone sanitarne deponije. To je 
jedan kompleks zemljišta koji je u vlasništvu Republike Hrvatske za koje je lani započeta 
izrada jednog šireg programa sa intencijom da se u budućnosti na toj lokaciji riješi pitanje 
rada nogometne škole. U prvoj fazi će nogometni kamp imati jedno ili dva igrališta, jedno sa 
umjetnom i jedno sa prirodnom travom, po standardima koje zahtjeva UEF-a i Hrvatski 
nogometni savez tako da može zadovoljavati kriterije natjecanja za sve generacije. U prvoj 
fazi je izrada projektne dokumentacije i postupak ishodovanja lokacijske dozvole, jer, kao što 
je već rečeno, radi se o imovini u vlasništvu Republike Hrvatske tako da je potrebno najmanje 
imati lokacijsku dozvolu da bi se pokrenuo postupak dobivanja zemljišta za tu namjenu. Isto 
tako, planira se kandidiranje tog programa prema Nogometnom savezu pri kojem postoje 
sredstva koja su namijenjena za takve svrhe. Intencija je da je na jesen krene sa prvom fazom 
gradnje igrališta tako da se u jednom realnom roku može očekivati osiguranje uvjeta za 
preseljenje cijelog pogona na tu lokaciju. 
 
 2. Eugen Stanissa, postavio je sljedeća pitanja: 
 „1. Molio bih odgovor od poduzeća Usluga Poreč što se dešava sa smeće, divlje 
deponije su svakodnevna pojava kako kod nas tako i u ostatku zemlje, što je razlog tome i što 
ćemo poduzeti? U prošlosti je bilo više različitih akcija, možemo li opet slično pokrenuti? Da 
nam se ne bi desila situacija kao na Siciliji. 
 
 2. Gradski neovisni portal Parentium.com je danas prvi objavio da porečki hotel Pical 
postaje resort s pet zvjezdica i jedan od najvećih kongresnih centara u Hrvatskoj. Što to znači 
Porečane ne samo sa strane prihoda i zapošljavanja nego pozicioniranja Poreča kao 
destinacije cjelogodišnjeg turizma? 

 
 Direktor Milan Laković, odgovarajući na postavljeno pitanje između ostalog je rekao 
da se njegovi djelatnici suočavaju s nesavjesnim ponašanjem sve većeg broja građana. Otpada 
ima po šumama, oko svih javnih površina, oko kanti, u krivim kantama itd.. Smatra da, kad o 
tome počnemo svi ozbiljno razgovarati, onda će biti šanse da ovaj grad opet postane 
civilizirani grad što se tiče zbrinjavanja otpada, te da nisu cijene te koje su razlog 
nesavjesnom ponašanju. Stvara se percepcija u javnosti da je idealno baciti smeće bilo gdje i 
da će ga netko pokupiti. Na takav se način šalje poruka i educira se ljude da mogu baciti 
smeće gdje god žele. Ako se ovaj trend nastavi, represivne mjere bit će neizbježne. Usluga je 
stvorila sustav koji je spreman prihvatiti sav otpad, ali se ne može baviti građanima koji 
odbijaju služiti se tim sustavom. Naglasio je da je u godinu dana Usluga Poreč podijelila čak 
11.476 spremnika. Nažalost, oni se koriste u vrlo malom postotku jer je iskorištenost 
spremnika tek oko 68 posto, što znači da 32 posto građana smatra da u mjesec dana nije 
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stvorilo čak niti 1 kg otpada. Naglasio da Usluga Poreč nema odgovornost za onečišćenje 
prirodnog okoliša, koje je sve intenzivnije, a koje Grad mora na svoj račun čistiti, te da je to  
tema o kojoj će se još raspravljati, 
 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, osvrnuvši se na investicijske cikluse u turizmu, 
privatnom smještaju i komunalnoj infrastrukturi koji se intenzivno odvijaju tijekom 
posljednjih par godina, rekao je da, što se tiče hotela Pical, kao što se moglo saznati iz medija, 
planira se njegovo uređenje čime će postati resort sa pet zvjezdica i jedan od najvećih 
kongresnih centara u Hrvatskoj, što će sigurno rezultirati produženjem turističke sezone, 
budući da se kongresi organiziraju u pred i posezoni. Naglasio je da se taj sjeverni dio grada 
počeo intenzivno razvijati i uređivati (hoteli, šetnice, plaže), tako da će se kroz dvije do tri 
godine tao područje doslovno preporoditi, a planira se da u jednom realnom razdoblju od oko 
dvije godine donese urbanistički plan uređenja i za Peškeru, čime bi se značajno doprinijelo 
konačnom uređenju tog sjevernog obalnog dijela grada.  
 
 3. Goran Gašparac, postavio je sljedeće pitanje: 
 „ Nakon što smo mi iz porečkog SDP-a, kao i ostalih oporbenih političkih stranaka u 
Poreču, više od godinu dana ukazivali na štetne posljedice uvođenja novog režima odvoza 
komunalnog otpada koji je građanima i malim privrednicima prouzročio povećanje računa za 
odvoz smeća za 3-4 puta, a smanjio broj odvoza smeća sa 3 odvoza tjedno na 1 odvoz tjedno, 
sada je vidljivo da ste u cijelu reorganizaciju prikupljana otpada ušli potpuno nepripremljeni 
te da ste paušalno donosili odluke koje su imale (i još uvijek imaju) štetne posljedice na naš 
grad i građane, pa tako: 

 a) građanima naplaćujete odvoz smeća i onda kada kante ne iznesu iz svojih dvorišta, 
pa se oni osim što se osjećaju opljačkani, osjećaju se i prevareni od strane IDS-ove gradske 
uprave s Vama na čelu 

 b) u večernjim i jutarnjim satima gradske ulice su zatrpane vrećama smeća koje se 
nalaze okolo pretrpanih spremnika 

 c) galebovi čupaju vreće smeća i njihov sadržaj raznose po ulicama 
 d) iz spremnika se gradskim naseljima širi nesnosan smrad. 
Moje pitanje glasi: 

Da li ste svjesni da će Vas 80% građana Poreča, koji na prošlim izborima nisu glasali za 
IDS, pamtiti kao gradonačelnika koji je pretvorio Poreč, od grada okupanog cvijećem u grad 
zatrpan smećem?“ 

 
 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus,  konstatirao je da je na tu temu već u više navrata 
odgovoreno tako da smatra kako nije potrebno isto ponavljati. 
 
 4. Zoran Zulijani, postavio je sljedeće pitanje: 
 „ Mještani MO Veli Maj koji žive u neposrednoj blizini a i svi koji prolaze pored 
hotela Materada pitaju kada će se odvesti građevinski materijal deponiran preko puta 
personalnog doma hotela Materada? Sezona je počela, radovi su dovršeni a materijal je i 
dalje deponiran pored ceste. Tko će ga ukloniti?“ 

 
 Gradonačelnik Loris Peršurić, rekao je da se radi o  ostacima radova na vodovodnoj 
mreži u tom naselju. Nakon završenih svih radova, za koje odgovorno tvrdi da nisu kvalitetno 
izvršeni, upućivane su izvođaču brojne opomene na koje su se oglušili, te su čak zaprijetili 
tužbom.  Grad  u narednom periodu ipak počistiti taj materijal i dovesti površine u prvobitno 
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stanje i sav trošak naplatiti od Istarskog vodovoda, koji će dalje reagirati prema samom 
izvođaču radova. Ukoliko bude potrebno situacija će se rješavati i pravnim putem. 
 
 5. Maurizio Zennaro,  
 „ Prije nego što postavim pitanja uručio bih Vam gospodine gradonačelniče peticiju sa 
potpisima od preko 1700 građana vezano za novi način zbrinjavanja otpada. Nigdje u 
Poslovniku nisam pročitao da, kako mi je na prošloj sjednici rečeno, moram peticiju predati 
kroz gradsku pisarnicu, pa Vam je sada službeno uručujem i očekujem službeno očitovanje. 
 Iznio je  sljedeće prijedloge i pitanja: 
 „ 1. Imam pitanje za pročelnika Marina Poropata. Zaprimio sam mail jednog 
porečkog poduzetnika. Odnosi se i opisuje stanje u ulici Bože Milanovića i glasi: 

 - Poštovani vijećniče, da li može ulica Bože Ciganovića ponovno postati ulica cijenjenog Bože 
Milanovića? Ovo je ispod svakog nivoa, mi domaći privrednici smo sakriveni od…ovih…bez 
podcjenjivanja, ali sramota za naš grad i pogotovo za vodstvo Grada, užas, a  želimo biti Grad sa 4 
zvjezdice, ovako nikada, pa ni tada. Nevjerojatno, ali istinito, da se ovako nagrđuje naš grad i 
normalno da mi u manjini koji se trudimo promovirati nas grad, iz tih razloga nemamo posla. 
Hvala vodstvu Grada na aljkavosti i nebrizi za nas domaće koji želimo grad dignuti na  viši nivo od 
„c……..strasse“- 
 Po ne znam koji put, opet se postavlja pitanje učinkovitosti službe komunalnih redara 
kao i pitanje ovlasti komunalnih redara, ali i pitanje koji je stvarni učinak uključivanja 
zaštitarske službe koju je Grad unajmio s ciljem pružanja podrške u radu komunalnih redara? 
Zanima me koje mjere namjeravate poduzeti kako bi se konačno riješio problem nepoštivanja 
Odluke o komunalnom redu, ne samo u ulici B. Milanovića već u čitavom gradu? 

 
 2. Ovaj prijedlog je također za pročelnika Poropata. Odluka o utvrđivanju zabrane 
izvođenja građevinskih radova na području Grada Poreča donesena je još 1995. godine a 
2003. godine doživjela je razne izmjene i dopune. Odluka predviđa zabranu građevinskih 
radova unutar granica naselja Poreč (isključivo gradski nukleus), te u mjestima Tar i 
Vabriga.Po istoj sva prigradska i okolna naselja, koja ne ulaze u područje zabrane radova, 
ne podliježu time ni zabrani građevinskih radova u ljetnim turističkim mjesecima. Predlažem 
da se hitno pokrene postupak izmjene i dopune Odluke o utvrđivanju zabrane izvođenja 
građevinskih radova na području Grada Poreča i to na način da se zabrana radova u ljetnim 
mjesecima proširi na čitavi teritorij Grada. 
Paradoksno je da općine koje su nastale od bivše Općine Poreč i koje su smještene na rubnim 
granicama bivše općine Poreč, kao npr. Sv. Lovreč i Vižinada, primjenjuju odluku o zabrani 
građevinskih radova od 01. lipnja do 31. kolovoza, a da Poreč takvu odluku ne posjeduje. 
 

 3. Imam prijedlog za Gradonačelnika, u skladu s Vašim gradonačelničkim ovlastima i 
zakonskom regulativom predlažem da hitno pokrenete postupak razrješenja gospodina 
Milana Lakovića s položaja direktora poduzeća Usluga d.o.o. iz sljedećih razloga: 

 - zbog naplaćivanja spremnika za MKO od građana iako isti nisu bili isporučeni, 
 - zbog naplaćivanja usluge pražnjenja spremnika za MKO iako usluga nije pružena, 
 - zbog nezakonitosti u postupku donošenja i prihvaćanja izmjene cjenika za     
   zbrinjavanje MKO i BKO, 
 - zbog evidentne neučinkovitosti i nesposobnosti u primjeni novog načina pružanja 
    javne usluge prikupljanja MKO i BKO na području Grada Poreča-Parenzo i šire 

 - zbog neodgovornog postupanja i neučinkovite primjene novog načina pružanja javne 
   usluge prikupljanja otpada i posljedičnog dovođenja u opasnost zdravlja građana, 
   pogotovo u ovim ljetnim mjesecima.” 
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 Ujedno, gospodine predsjedniče, kako se Vi  stalno pozivate na poštivanje Poslovnika, 
napominjem da sam na 22. sjednici Gradskog vijeća postavio Gradonačelniku pitanje na koje 
nije primio nikakav odgovor, pa ga ponavljam: 

- Jeste li gospodine Gradonačelniče, sukladno članku 19. stavak 3. Uredbe o gospodarenju 
komunalnim otpadom, prije izdavanja suglasnosti na prijedlog cjenika odnosno prijedlog 
izmjene cjenika zbrinjavanja otpada provjerili da li je prijedlog sukladan Zakonu, ovoj 
Uredbi i Odluci i jesu li predložene cijene takve da potiču korisnika usluge da odvojeno 
predaje biorazgradivi komunalni otpad, reciklirani komunalni otpad.... dakle molim 
jednostavan odgovor jeste li ste provjerili navedeno? 

  

 Predsjednik Vijeća Adriano Jakus, vezno za ponovljeno pitanje naglasio je da je 
vijećniku na isto usmeno odgovoreno na sjednici na kojoj je to pitanje i postavio, te je na 
tvrdnju vijećnika Zennara da mu nije odgovoreno, rekao te da će se to provjeriti. 
 
 Pročelnik Marino Poropat, odgovarajući na prvo  pitanje naglasio je da bi se ta tema 
mogla proširiti na čitavo područje starogradske jezgre a ne samo na ulicu Bože Milanovića, 
jer je slična situacija i u drugim ulicama. Kao što je danas gradonačelnik rekao na press 
konferenciji, radi se o problematici u čitavom sustavu, zakonskoj regulativi i propisima 
Republike Hrvatske. Samo je jedan manji dio u nadležnosti komunalnih redara gdje oni mogu 
postupati. Komunalni redari svakodnevno obilaze ulice i starogradsku jezgru i svakodnevno 
ispisuju kazne, odnosno prekršajne naloge prekršiteljima odluka. To sve, više manje, završava 
na prigovorima, žalbama i Prekršajnom sudu. Prekršajni nalozi se u većini slučaja rješavaju 
pozitivno za Grad, međutim dešavaju se i situacije kada Prekršajni sud, kazne po prekršajnim 
nalozima izdanim kroz više dana, objedini u jednu kaznu, tako da prekršitelji prođu s manjom 
kaznom. Prekršajni zakon definira maksimalne kazne koje jedinica lokalne samouprave može 
propisati, tako da maksimalna kazna za fizičku osobu iznosi 2 000 kuna a pravnoj osobi 10 
000 kuna, tako da se dešava da je prekršiteljima više isplati platiti kaznu koju će mu sud 
spustiti ili spojiti u jednu kaznu, nego pridržavati se propisa. Komunalni redari zaista rade ali 
zakonske ovlasti su u više slučajeva takve da je efikasnost na kraju upitna. Zaštitari isto tako 
rade svoj posao, dešavaju se i slučajevi gdje je došlo do prijava policiji zbog fizičkih napada 
što upućuje na činjenicu da određenim trgovcima i ugostiteljima oni svojim radom na terenu 
smetaju.  
 Vezano za  radove u starogradskoj jezgri, rekao je da je Grad napravio elaborat urbane 
opreme starogradske jezgre u dogovoru sa konzervatorima, te je upućen Konzervatorslkom 
odjelu u Puli na suglasnost. Taj će elaborat olakšati posao kako poduzetnicima na području 
starogradske jezgre, tako i konzervatorima. Kao što je poznato, temeljem Zakona o očuvanju 
kulturnih dobara, za bilo koji zahvat unutar urbane cjeline na kulturnom dobru, mora se 
ishodovati suglasnost Konzervatorskog odjela. Znači, nije stvar samo u zabrani postavljanja 
bankomata, tendi i dr., već u postojanju jasnih pravila i uvjeta i njihovom poštivanju. 
 
 Maurizio Zennaro, zanima ga kako se pokazalo uvođenje zaštitarske službe, koliko je 
veći red nakon dvije godine od kada je ta služba uvedena i kolika su proračunska sredstva  
predviđena za njihov rad. 
 
 Marino Poropat, istaknuo je kako situacija nije idealna ali je ipak uveden veći red 
nakon uvođenja zaštitarske službe, pogotovo na direktnom zaustavljanju ilegalnih 
preprodavača, a svojom nazočnošću isto tako ometaju eventualne prekršitelje u njihovim 
namjerama. U proračunu je za rad zaštitarske službe osigurano 300 tisuća kuna unutar 
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Upravnog odjela za komunalni sustav, međutim, temeljem provedenog postupka javne 
nabave, ugovorena je cijena od oko 190 tisuća kuna. 
 Što se tiče donošenja odluke o zabrani građevinskih radova tijekom turističke sezone, 
naglasio je da je Grad je još prošle godine pokrenuo tu inicijativu, ali prema odredbama 
Zakona o gradnji, potrebno je ishoditi prethodno mišljenje Turističke zajednice, tako da je 
Grad to i učinio. Isto tako je upućen jedan upitnik Gospodarskoj komori u Puli i Udruženju 
obrtnika u Poreču, kako bi dobili što više informacija i mišljenja različitih subjekata. 
Činjenica je da je Grad Poreč prvenstveno turistička destinacija, ali ima i drugih 
gospodarstvenika i njihovih radova, tako da će nakon prikupljanja što većeg broja mišljenja, 
bit pripremljen konkretan prijedlog koji će biti dostavljen ovom Gradskom vijeću na 
razmatranje. 
 
 Maurizio Zennaro,  smatra da je to trebalo puno prije riješiti jer nije normalno da smo 
oko užeg područja grada stvorili jedan „prsten” gdje se mogu vršiti građevinski radovi, dok se 
na periferiji na području udaljenijih općina već godinama zabranjuju radovi tijekom turističke 
sezone. Spomenuo je primjer na koji je način ova situacija uređena u Gradu Umagu koji ima 
na jednom grafičkom pregledu točno označeno gdje se mogu ili ne mogu odvijati radovi. 
Činjenica je da ukoliko netko od izvođača odluči započeti neke radove, bez obzira na njihov 
prešutni dobrovoljni dogovor da se tijekom ljeta ne radi, Grad nema nikakav pravni okvir da 
se to spriječi. 
 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, vezano za donošenje odluke o zabrani radova, 
potvrdio je da se da se već više od godinu dana razmišlja o iznalaženju najprihvatljivijeg 
rješenja te kompleksne tematike. Od sekcije obrtnika građevinara dobiven je prijedlog da se 
čak  makne kompletna zabrana radova na području grada, jer je takva odluka protuustavna jer 
zabranjuje jednoj branši kompletno izvođenje njihovih radova. Takav stav je s jedne strane i 
razumljiv jer svi, od ugostitelja, građevinara i drugih djelatnosti, direktno ili indirektno žive 
od turizma, tako da se, do iznalaženja konačnog rješenja, iz godine u godinu pokušava 
situacija dogovorno rješavati.   
 Što se tiče javnih prekopa površina, Grad, putem komunalnog odjela, ne dopušta  
radove tijekom ljetnih mjeseci, osim ukoliko se radi o nekom višem interesu, a sve u 
dogovoru sa mjesnim odborom. Sličnu odluku imaju i ostali gradovi i općine. Spomenuo je 
primjer Općine Medulin gdje je odluka o zabrani izvođenja radova mala doslovno na Ustavu. 
Zamolio je da se da se dozvoli još određeno vrijeme za pripremu konkretnog prijedloga koji 
će se temeljiti na zakonskim propisima. 
 Vezano za problematiku u ulici Bože Milanovića i drugim ulicama u gradu, naglasio je 
da je na tu temu rekao gotovo sve na održanoj press konferenciji.  Spomenuo je situaciju kad 
je na Trgu slobode u stara, austro-ugarska vrata, uglavljen bankomat. Ta je devastacija odmah 
prijavljena policiji i nadležnom konzervatorskom odjelu, koji jedini može u takvom slučaju 
reagirati, jer se radi o oštećenju kulturno-povijesnog objekta. Konzervatori su odmah reagirali 
i izdali rješenje kojim su naložili uklanjanje bankomata, međutim bankomat ne samo što nije 
uklonjen, već je  tada počeo i raditi. Nakon toga trebala je doći inspekcija pri Ministarstvu 
kulture, o čemu Grad nije dobio nikakvu informaciju. Činjenica je da se ne radi samo o tom 
jednom bankomatu, jer ima još sličnih i raznih drugih nepravilnosti i devastacija n području 
starogradske jezgre, a mnogi se propusti dešavaju upravo zbog nedovoljno ekipiranog 
konzervatorskog odjela, koji ne uspijeva pravovremeno odgovoriti na zahtjeve poduzetnika, 
tako da su vrlo česte pojave da se u određene zahvate kreću bez potrebnih suglasnosti. U cilju 
pomoći konzervatorima kai i korisnicima lokala u starogradskoj jezgri, izrađen je jedan 



11 

 

prijedlog elaborata urbane opreme, tako da odmah u startu prilikom predaje zahtjeva prema 
konzervatorima znaju što mogu postaviti a što ne. 
 Iako je nakon dovođenja zaštitara situacija  puno bolja, naglasio je kako je pritisak na 
komunalni odjel i komunalne redare zaista velik, te koristi priliku da im se zahvali za uloženi 
trud, budući da svakim danom trpe razne presinge i neugodne situacije, izrazivši uvjerenje da 
će se zajedničkim zalaganjem svih nadležnih postići zadovoljavajući nivo uređenja grada.    
 Smatra da je na ostala pitanja odgovorio u više navrata, a o konkretnim podacima biti 
će prilike razgovarati i prilikom razmatranja izvješća o radu komunalnog poduzeća koje se 
planira za narednu sjednicu Gradskog vijeća. 
 Slučaj u Poreču je slučaj u Istri i dalje u Hrvatskoj, a ono što se uspjelo po pitanju 
gospodarenja otpdom napraviti u Istri, osim Primorsko-goranske županije, nije napravio više 
nitko. 
 
 Maurizo Zennaro, obratio se gradonačelniku upitavši da, ukoliko je dobro shvatio, 
nije prihvatio njegov prijedlog za razrješenjem direktora Lakovića? 

 
 Gradonačelnik Loris Peršurić, s obzirom na navedene razloge zbog kojih je vijećnik 
predložio smjenu direktora, odgovorio je kako bi možda trebalo takav prijedlog uputi svim 
nadležnim prijašnjim i sadašnjim ministrima, kao i prijašnjem i sadašnjem premijeru koji su, 
temeljem direktiva Europske unije, odgovorni za postavljanje takvog sustava u Republici 
Hrvatskoj.  
 
 

Predsjednik Vijeća je konstatirao je da je vijećnik Dean Pauletić napustio sjednicu, te 
da je u nastavku sjednice nazočno 13 od  ukupno 17 vijećnika. 

_._ 

 
TOČKA 4. 

Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2018. godine 

 
 

 Gradonačelnik Loris Peršurić, prezentirao je Izvješće o svom radu za razdoblje 
srpanj-prosinac 2018. godine, u skladu s materijalom koji je dostavljen vijećnicima i sastavni 
je dio ovog zapisnika. 
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranom izvješću. 
  

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Goran Gašparac, Maurizio Zennaro, Azeglio 
Picco, Zoran Rabar, predsjednik Vijeća Adriano Jakus i Gradonačelnik. 
 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje prezentirano izvješće nakon čega je 
konstatirao je da je Gradsko vijeće, sa 10 glasova ZA, 1 glasom PROTIV i 2 SUZDRŽANA 
glasa, donijelo  

O D L U K U  
o prihvaćanju Izvješća o radu Gradonačelnika Grada Poreča-Parenzo  

za razdoblje srpanj-prosinac 2018. godine 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
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TOČKA 5. 
Odluka o izmjenama Odluke o osnivanju trgovačkog društva 

 PARENTIUM društva s ograničenom odgovornošću 

 
 Prijedlog Odluke o osnivanju trgovačkog društva PARENTIUM društva s 
ograničenom odgovornošću, prezentirala je Morena Mičetić Fabić, pročelnica Upravnog 
odjela za opću upravu i gospodarstvo. 

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o izmjenama Odluke o osnivanju trgovačkog društva 

 PARENTIUM društva s ograničenom odgovornošću 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 
TOČKA 6. 

Odluka o donošenju Revizije Akcijskog plana energetski održivog razvoja  
Grada Poreča – Parenzo 2013.-2030. 

 
 Prijedlog Odluke o donošenju Revizije Akcijskog plana energetski održivog razvoja  

Grada Poreča – Parenzo 2013.-2030., prezentirala je Gordana Lalić, direktorica TD 
Parentium d.o.o. Poreč. 

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o donošenju Revizije Akcijskog plana energetski održivog razvoja  
Grada Poreča – Parenzo 2013.-2030. 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 
TOČKA 7. 

Odluka o postupku donošenja Strategije prilagodbe klimatskim promjenama Grada Poreča 
– Parenzo do 2030. godine s prvim petogodišnjim planom provedbe  

 
 Prijedlog Odluke o postupku donošenja Strategije prilagodbe klimatskim promjenama 
Grada Poreča – Parenzo do 2030. godine s prvim petogodišnjim planom provedbe, 
prezentirala je Gordana Lalić, direktorica TD Parentium d.o.o. Poreč. 

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o postupku donošenja Strategije prilagodbe klimatskim promjenama Grada Poreča – 
Parenzo do 2030. godine s prvim petogodišnjim planom provedbe  

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 
TOČKA 8. 

Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Centra za zaštitu od 
požara  Poreč u 2019. godini 

 
 Prijedlog Odluke o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Centra za 
zaštitu od požara  Poreč u 2019. godini, prezentirala je Morena Mičetić Fabić, pročelnica 
Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo. 

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe  
Centra za zaštitu od požara  Poreč u 2019. godini 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 
TOČKA 9. 

Odluka o namjeri davanja koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra – djelatnost 
organizacije parkirališta i naplate parking mjesta na dijelu k.č. 370 k.o. Poreč 
 

 Prijedlog Odluke o namjeri davanja koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra – 
djelatnost organizacije parkirališta i naplate parking mjesta na dijelu k.č. 370 k.o. Poreč, prezentirao 
je pročelnik Đulijano Petrović.  

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o namjeri davanja koncesije za gospodarsko korištenje pomorskog dobra – djelatnost organizacije 
parkirališta i naplate parking mjesta na dijelu k.č. 370 k.o. Poreč 
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(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 
 

TOČKA 10. 
Odluka o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja 
morskih površina za uzgoj školjkaša u uvali „Busoja“ na području Grada Poreča-Parenzo 

 
 Prijedlog Odluke o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 
korištenja morskih površina za uzgoj školjkaša u uvali „Busoja“ na području Grada Poreča-Parenzo, 
prezentirao je pročelnik Đulijano Petrović.  

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
10 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o namjeri davanja koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja morskih 
površina za uzgoj školjkaša u uvali „Busoja“ na području Grada Poreča-Parenzo 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

_._ 

 
 Budući da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima i ostalim 
nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 
 Sjednica je zaključena u 21,30 sati.  
 
 
 
 
 
Zapisnik vodila                                                                      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                                Adriano Jakus 


